
Protokół 2/2024 

z posiedzenia Komisji Bezpieczeństwa, Zdrowia i Spraw Społecznych 

w dniu 17 września 2024 roku. 

 

Komisja rozpoczęła posiedzenie o godzinie 13.30 w siedzibie Urzędu Miejskiego w Złotoryi. 

W posiedzeniu Komisji uczestniczyli: 

• Sekretarz Miasta- Pani Ewa Szczecińska- Bedryj 

• Pełnomocnik ds. uzależnień- Pani Bożena Popławska 

• Sekretarz Miejskiej Komisji ds. Rozwiązywania Problemów Alkoholowych- Pani Wioleta 

Łaskawiec- Wilk 

• Radni w składzie: Artur Baranowski, Adam Bartnicki, Stanisław Dechnik, Agnieszka 

Djorić, Beata Manowiec, Przemysław Markiewicz, Iwona Miras, Mariusz Stalski, Alicja 

Szapował, Rafał Tokarz, Lilia Wolańska 

 

 

        Proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie posiedzenia Komisji 

2. Przyjęcie porządku obrad Komisji 

3. Przyjęcie protokołu z posiedzenia Komisji w dniu 18 czerwca 2024 roku 

4. Sprawozdanie z wykonania Miejskiego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych za rok 2023 

5. Propozycje do projektu budżetu miasta na rok 2025 z zakresu działań Komisji 

6. Sprawy różne 

7. Zamkniecie posiedzenia Komisji 

 

Ad. 1 

Przewodnicząca Komisji otworzyła posiedzenie Komisji Bezpieczeństwa, Zdrowia i Spraw 

Społecznych, powitała uczestników oraz zaproszonych gości. W posiedzeniu uczestniczyło  

11 Radnych, dwie osoby były nieobecne. 

Ad. 2 

Przewodnicząca Komisji przedstawiła proponowany porządek obrad, który został 

jednogłośnie zaakceptowany przez radnych obecnych na posiedzeniu.  

Ad. 3 

Protokół z Posiedzenia Komisji Bezpieczeństwa, Zdrowia i Spraw Społecznych z dnia 

18.06.2024 roku został przekazany Radnym do zapoznania się. Radni nie zgłaszali uwag.  

Przystąpiono do głosowania za przyjęciem Protokołu. Protokół został przyjęty jednogłośnie. 



Ad. 4 

Sprawozdanie z wykonania Miejskiego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych za rok 2023 przedstawiła Pani Bożena Popławska- pełnomocnik ds. uzależnień. 

Pani pełnomocnik szczegółowo omówiła podejmowane działania w zakresie rozwiązywania 

problemów alkoholowych, które były adresowane do osób uzależnionych od alkoholu, ich 

rodzin oraz dzieci i młodzieży. Szczególny nacisk kierowany jest na działania do uczniów i ich 

rodziców oraz nauczycieli, członków stowarzyszeń, klubów sportowych i członków Miejskiej 

Komisji ds. Rozwiązywania Problemów Alkoholowych w Złotoryi. W roku 2023 prowadzone 

działania związane z profilaktyką i rozwiązywaniem problemów alkoholowych oraz integracji 

społecznej osób uzależnionych od alkoholu obejmowały: 

• zwiększenie dostępności terapeutycznej i rehabilitacyjnej dla osób uzależnionych 

 od alkoholu oraz ofiar przemocy domowej 

• udzielanie rodzinom, w których występują problemy alkoholowe pomocy 

psychospołecznej i prawnej, a w szczególności ochrony przed przemocą domową 

• prowadzenie profilaktycznej działalności informacyjnej i edukacyjnej w zakresie 

rozwiązywania problemów alkoholowych i przeciwdziałania narkomanii,  

w szczególności dzieci i młodzieży, w tym prowadzenie zajęć sportowych 

 a także programów socjoterapeutycznych i profilaktycznych 

• wspomaganie działalności instytucji, stowarzyszeń i osób fizycznych, służącej 

rozwiązywaniu problemów alkoholowych, ochrony przed przemocą domową 

W zakresie zadań dotyczących narkomanii realizowane były programy profilaktyczno- 

wychowawcze dla uczniów oraz zakupione zostały kasety do narkotestu. 

Po przedstawieniu sprawozdania członkowie Komisji przystąpili do głosowania. Sprawozdanie 

Miejskiego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz 

Przeciwdziałania Narkomanii za rok 2023 zostało przyjęte jednogłośnie. 

Ad. 5 

Propozycje do projektu budżetu miasta na rok 2025 z zakresu działań Komisji: 

• Radna Pani Lilia Wolańska-  propozycja zapewnienia środków finansowych w celu 

utrzymania bezpłatnych szczepień ochronnych przeciw grypie oraz badań 

profilaktycznych dla mieszkańców miasta, a także dalsze finansowanie wyjazdów dzieci 

szkolnych na basen 

• Radna Pani Beata Manowiec- propozycja zapewnienia środków finansowych na  

profilaktykę dla dzieci zagrożonych nadwagą lub otyłością 

• Radna Pani Iwona Miras- propozycja zapewnienia środków finansowych przeznaczonych 

na bezdomne zwierzęta  

 

Ad. 6 

W zakresie spraw różnych głos zabrali następujący Radni: 



• Iwona Miras-przedstawiła prośbę mieszkańców miasta o zamontowanie progów 

spowalniających ruch samochodowy na ulicy Garbarskiej 

• Lilia Wolańska -zgłosiła utrudnienia podczas przejazdu ulicą Wilczą- samochody 

zaparkowane  na chodnikach, po obu stronach drogi i ewentualna możliwość wykonania 

remontu chodnika oraz parkingu przy parku.  

Interpelacja w sprawie ulicy Wilczej zgłoszona również przez Radnego Rafała Tokarza 

• Mariusz Stalski- zgłosił problem osób spożywających alkohol, zwłaszcza w okresie letnim 

w miejscach publicznych takich jak: ul. Reymonta, okolice ZOK-u i  Kościoła NMP   

w Złotoryi oraz podkreślił rolę służb porządkowych (patrole policji i straży miejskiej) 

• Artur Baranowski- zgłosił problem spożywania alkoholu i zanieczyszczania śmietników 

przy ulicy Wojska Polskiego oraz niezadowalającej mieszkańców skuteczności patroli 

• Adam Bartnicki- poruszył kwestię oświetlenia i oznakowania przejść dla pieszych, poprawę 

w tym zakresie oraz doświetlenie pozostałych odcinków ulic 

• Rafał Tokarz- poruszył kwestię oświetlenia podwórek, placów zabaw, zaznaczając 

jednocześnie, że jest to często sprawa sporna pomiędzy mieszkańcami danego obszaru 

miasta 

• Stanisław Dechnik- zgłosił konieczność doświetlenia ulicy Pomorskiej oraz problem 

 z wystającymi na jezdni studzienkami na ulicy Śląskiej, które należy omijać 

• Adam Bartnicki- zaproponował, aby zaprosić na obrady Komisji i  porozmawiać 

 o zagrożeniach z kierownikiem policjantów dzielnicowych Panem Dariuszem Widomskim 

• Inicjatywę poparła Pani Sekretarz Miasta Ewa Szczecińska- Bedryj oraz pozostali 

Radni Miasta 

 

Ad.7 

Przewodnicząca Komisji podziękowała Radnym, którzy zaangażowali się w pomoc podczas 

powodzi w Złotoryi oraz za udział w posiedzeniu Komisji i zamknęła posiedzenie Komisji. 

 

 

Przewodnicząca Komisji Bezpieczeństwa 

        Zdrowia i Spraw Społecznych        

                                  

       Beata Manowiec 

                                                                                               

           

 

 


